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Kdo jsme? 

„SK AS FEK ZČU“ je zkratka pro Studentskou komoru Akademického senátu Fakulty 
ekonomické Západočeské univerzity v Plzni. 

A teď trochu lidštěji ☺. 

Je nás 6. Jsme studenti stejně jako Vy a naším hlavním cílem je prosazovat zájmy nás 
studentů tak, aby studium na naší fakultě nebylo pouhou „nutností“, ale něčím, na co jsme 
pyšní. A aby v případě jakýchkoliv problémů došlo co nejdříve k nápravě. 

 

 

Možná bychom se mohli trochu představit…. 

 

Sláďa – Bc. Jan Sladovník (Plzeň) 
předseda SK AS FEK ZČU 
sladovn5@students.zcu.cz 

„Jsem student 1. ročníku navazujícího studia. Mám rád 
přehled o aktuálních událostech a mojí hlavní náplní vedle 
mnoha aktivit je vystudovat tuto školu. Bakalářské studium 
jsem vystudoval v Chebu a získal tak mnoho zkušeností.“ 

 
 
 
Pája – Bc. Pavla Boháčová (Plzeň) 
místopředsedkyně SK AS FEK ZČU (a SK AS ZČU) 
pbohac@students.zcu.cz 

„Studuji v 1. ročníku navazujícího studia na naší fakultě. Ráda sportuji, 
nejradši mám týmové hry, kde se může člověk pořádně vybít – třeba jako 
badminton. Stejně tak týmovou spolupráci v běžném životě. A moc ráda 
cestuji.“ 
 
 

 
Lucka – Lucie Elhotová (Plzeň) 
lelhotov@students.zcu.cz 

„Jsem studentkou 1. ročníku FEK na navazujícím studiu. Ráda zajdu  
na filmík do kina, přečtu zajímavou knížku, pinknu squash a baví mě 
poznávat nové země a jejich kultury." 
 
 
 



 
 
Luky  – Bc. Lukáš Lev (Plzeň) 
člen Rozpočtové komise AS ZČU a Disciplinární komise AS FEK ZČU 
levlukas@students.zcu.cz 

„Jsem studentem 1. ročníku navazujícího magisterského studia naší 
fakulty. Mám rád cestování, hudbu, tanec a oslavy nejrůznějšího druhu ☺“ 
 
 
 
 

Nick – Nikola Pantovič (Cheb) 
alokin@students.zcu.cz 

„Jsem studentem 3. ročníku (zaměření MSP) v chebské části. 
Toho času v tureckém Kayseri na zahraniční stáži  
v rámci programu ERASMUS, i přesto však plně kooperující 
se svými kolegy v SK☺.“ 

 
 
Andrea – Ing. Andrea Žejdlová (Plzeň)  
zejdlova@keu.zcu.cz 
 
„Jsem studentkou 3. ročníku doktorandského studia. Ráda Vám pomohu 
pokud budete mít zájem najít praxi během studia nebo najít vhodnou stáž 
do zahraničí. Mé zájmy jsou především sport a cestování..“ 



Proč newsletter? 
 
Když jsme přemýšleli, jakým způsobem Vám více přiblížit, co vlastně děláme, jakými tématy 
se zabýváme na našich zasedáních a jaké problémy řešíme, napadlo nás, vydávat každý měsíc 
právě takovýto newsletter. 
 
Obsahem tedy jsou aktuální témata, která se řeší, ale mohou to být i témata, o která si sami 
napíšete a my budeme schopni něco o nich říct. 
 
Kde newsletter najít? 
 
Původně jsme Vám chtěli newsletter zasílat hromadným emailem prostřednictvím pana 
děkana, ale jelikož tento hromadný mail není přizpůsoben tomu, aby se mohly přikládat 
přílohy, nebude to možné.  

Rozhodli jsme se tedy vždy připravit pár výtisků, které budou k dispozici na několika místech 
na fakultě – nechceme, aby se válely všude po oknech, proto budou opravdu v omezeném 
množství na stálých místech. Samozřejmě budou ale všechna čísla newsletteru, stejně jako 
všechny zápisy z našich zasedání, viset na webových stránkách fakulty pod odkazem 
Akademický senát. 
 
Jen pro připomenutí…. 

S naší prací se máte možnost seznámit prostřednictvím tohoto newsletteru, dále pomocí 
zápisů ze zasedání, můžete se jako hosté zúčastňovat našich zasedání a diskutovat s námi  
nad tím, co Vás trápí a v neposlední řadě se na nás můžete individuelně obracet 
prostřednictvím emailu. 
 
Poznámka nakonec 
 
Tento newsletter neslouží k tomu, abychom zde vysvětlovali aktuální problematiku 
dopodrobna – to si pak můžete přečíst v zápise nebo se nás kdykoliv zeptat. ☺ 



Studenti vyšších ročníků již znají problematiku točící se okolo předmětu FIPV1. Minulý 
semestr jsme se s dr. Gangurem – garantem a vyučujícím předmětu domluvili na několika 
pravidlech, která by studenti měli dodržovat, aby jejich úspěšnost byla vyšší a tady je 
výsledek:  

 

Studentské desatero – FIPV1 

Berte naše desatero jako radu, něco, co Vám má pomoci v těžkých začátcích ☺! 

1) Nechoďte pouze na cvičení, která jsou povinná! Účastněte se i přednášek  
a cvičení, na kterých pedagog neposílá prezenční listinu.  Přednášky jsou prakticky 
zaměřené a obsahují minimum teorie. Pomůže Vám to v pochopení učiva - děláte to  
pro sebe! Proč si věci neusnadnit? 

2) Při přednáškách dávejte pozor! Obzvláště pak při první přednášce, kde bývají jasně 
stanovena pravidla předmětu (podmínky pro získání zápočtu, zkoušky). Jinak tam 
nemusíte sedět.. 

3) Pokud nestíháte výklad, zastavte přednášejícího a zeptejte se! Poproste jej  
o zvolnění tempa výkladu, popřípadě si nechte probíranou látku vysvětlit znovu – 
přednášející je tu pro Vás.  

4) Veškeré problémy řešte okamžitě a ne až na poslední chvíli ve zkouškovém období! 
Nepochopení probírané látky, nesrovnalosti ve výkladu… Věřte, že okamžité řešení je 
účelné, ve zkouškovém období nebude času nazbyt. 

5) Již probranou látku si pravidelně opakujte, jen tak si ji nejlépe osvojíte! U zkoušky 
jako když najdeš… 

6) Využívejte v plné míře konzultačních hodin! Právě tehdy má pedagog čas řešit Vaše 
individuální problémy s probranou látkou. Je dobré si uvědomit, že konzultace jsou 
důležitou, avšak často opomíjenou součástí studia.  Kdy jindy Vám může pedagog 
nabídnout individuální přístup?  

7) Samostatné popř. skupinové semestrální práce zpracovávejte včas a nepropásněte 
termín jejich odevzdání! Ušetříte si tím mnoho starostí především s udělením zápočtu. 

8) Počítejte si příklady z Moodle, a to i nepovinnou část. Poctivě napočítané vědomosti 
se Vám budou při zkoušce hodit a případné nejasnosti můžete řešit již v průběhu 
semestru. Je škoda to zjistit, až když už je pozdě. 

9) Nic nepodceňte! Každé zaváhání něco stojí. 

10) Nezapomínejte, že v případě problémů, se máte ihned obracet na vyučujícího a až 
v případě, kdy nedokážete problém vyřešit sami, jsme tady my – Studentská komora.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Plánované akce na tento akademický rok 
 

Samíkování –listopad – chebská část fakulty – neoficiální a povinné přivítání studentů 
prvního ročníku staršími kolegy. 
 
Setkání Studentské komory se studenty – plzeňská část fakulty – poslední týden listopadu – 
seznámení se se studentskými problémy, možnost studentů ptát se na cokoliv, co je zajímá. 
Pozván bude proděkan pro studijní záležitosti Ing. Nový. 
 
Erasmus workshop – 3. 12. 08 od 17:00 v TY 211 – jedná se již o druhý ročník této akce, 
která má za cíl přiblížit studentům, jaké mají na naší fakultě možnosti, co se týká studia 
v zahraničí. Přítomni budou studenti, kteří již na Erasmu byli, garanti jednotlivých mobilit, 
pracovnice Zahraničního oddělení ZČU a již byli kontaktováni Erasmus studenti, kteří studují 
na naší fakultě – takže doufejme, že přijdou. ☺ 
 
Ples fakulty – začátek března – chebská část fakulty. 
 
Miss fakulty – začátek dubna – chebská část fakulty. 
 
Bowlingový turnaj  – přelom dubna a května – plzeňská část fakulty. Bohužel nebude 
organizačně možné, aby se turnaje zúčastnila celá fakulta, proto výběr týmů proběhne nejspíš 
způsobem – kdo dřív přijde, ten dřív mele.. Více se ale dozvíte až bude datum konání 
aktuálnější. Každopádně plánujeme pozvat i naše akademické pracovníky – kdo z Vás by 
s nimi nechtěl změřit síly?? ☺ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dále jsme na našem 3. zasedání mluvili o přijímacích podmínkách na naši fakultu pro rok 
2009, o situaci, která se točí okolo výuky španělštiny a tělocviku v Chebu a dalších 
zajímavých věcech, které se můžete dočíst v zápisu, který je umístěný na webu fakulty  
pod odkazem Akademický senát. 
 
 
 
 
 
 
 
 


